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  جامعة القصيم في مجال الإلحاد الجديد وتأثيره على ماجستير في العقيدة والأديان المعاصرة من
 .الشباب المسلم

 كالوريوس من كلية الشريعة من الجامعة الإسلامية بالمدينة المنورةب. 
 دبلومة في الدعوة من كلية الدعوة وأصول الدين من نفس الجامعة. 
  في المملكة العربية السعوديةس العديد من المتون الشرعية على عدة علماء در. 
  قناة الهدىقام بالتدريس في العديد من الدول وكذلك ألقى بعض البرامج على قناة السلام و. 
  م٠٢٠٢كمحاضر في الجامعة الإسلامية الإلكترونية منذ عام يعمل. 
 هناك مسلمال المجتمع وسطبنشاط  يشارك حيث الكبرى تورنتو منطقة في عائلته مع يقيم. 

 
 MA in Aqeedah & Contemporary Ideologies from Qassim University, his 

research concentrated on the New Atheism and its impact on Muslims. 
 Bachelor degree from the faculty of Shariʿ ah from Islam University of 

Madinah . 
 Diploma in Daʿwah from the faculty of Daʿwah & Usul-ud-Din. 
 Studied various classical texts in different Islamic disciplines under several 

scholars in Saudi Arabia. 
 Lectured in various countries and appeared on a number of satellite 

channels, including Peace TV and Huda TV. 
 Teaching for the Islamic Online University since 2010. 
 Resides with his family in the Greater Toronto Area where he is actively 

involved in the Muslim community. 

 


